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Dagordning styrelsemöte Solna-Sundbybergs Brukshundklubb 
Klubbstugan: 2025-05-14 kl 18.30 
 

Närvarande: Agneta Lundström, Monica Beijer, Karin Wallén, Anne Sjölander, , Pernilla Ahlfors 

Frånvarande: Marianne Ahlex, Charlotte Casserfelt, Charlotte Campeborn, Maria Svärd  

 
§ 1 Mötets öppnande 

Agneta Lundström öppnade mötet och utsågs till mötesordförande, Karin Wallén till mötessekreterare 
och Monica Beijer till justerare. 

 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Fastställdes. 

 
§ 3 Föregående protokoll 
Lades till handlingarna.  

 
§ 4 Skrivelser 

Inkommande:  

Förfrågan från Realgymnasiet, de vill fortsätta samarbetet med att ha lektioner här även nästa år.  
 

Utgående:  
   
 

§ 5 Ekonomiska rapport 

• Ekonomiska läget. Ingen redovisning har inkommit till styrelsen.  
• PlusGiro: 247 151,51 kr 
• Sparkonto: 204 772,63 kr  
• Ekonomiska beslut under styrelsemötet 

o Beslut: Vi har köpt musskrämmor (ljud) och ny kyl pga möss.  
o Belopp: ca 7 000kr 
o Beslutat av: AU. 

• Ekonomiska beslut mellan styrelsemötet (AU eller i styrelsens Facebook-grupp) 
o Beslut: inga beslut 
o Belopp: 
o Beslutat av: 
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§ 6 Rapporter från sektorer  

• HUS (Monica): Vårens kurser börjar bli klara. Vi kommer inte nå budget i år, men klarar oss ändå.   
• TÄS (Maria): Årets första tävling genomfördes i söndags, det var 5 st deltagare i akl spår och 2 st 

som blev uppflyttade i startklass var det 10 st deltagare och 6 st fick första pris. 
Träningskvällarna (onsdagar varannan vecka) är igång och flyter på. Har kallat till möte 
remissgenomgång 2 gällande regelrevidering bruks 2027. 

• RUS (Anne): Haft MH. 7 och 8 juni blir det också MH.  
• IGP/BSL (Agneta): Fick ställa in IGP-tävlingen, bara två anmälda. Imorgon blir det BH-prov med 6 

anmälda.  
• SAR (Karin): Inget att rapportera.  
• Rally (Monica): Inget att rapportera.  
• Agis (Marianne): Fått ut hindren, var 6-7 personer som kom.  
• NWS (Maria): Inget nytt.  
• PUK (styrelsen): Vi behöver fylla i en del hål i vägen. Har lite grus att använda på städdagen. Ska 

då även städa allmänt, skära ner sly och eventuellt ta hand om gamla skulen. Sprickan i taket på 
altanen skulle behöva fixas. Spotlights till vägen till lilla parkeringen ska också upp vid tillfälle. Vi 
ska göra en klippgrupp för folk som kan klippa gräsmattan. Vi ska också försöka få in fler aktiva i 
sektorerna, och försöka rekrytera dessa från kurser – genom att någon kommer dit och berättar 
om det.  

 
§ 7 Övriga frågor 
•  Vi ska köpa ny åkgräsklippare. Monica har kollat på ett par olika. Agneta ska eventuellt rådfråga 

en kunnig hon känner. Vi ska även kolla om vi kan sälja den gamla.   
 

 

§ 8 Nästa möte 

I klubbstugan 2025-06-04 kl 18.30 
 

§ 9 Mötets avslutande 
Agneta förklarade mötet avslutat. 
 
 
Ordförande:    Sekreterare: 
 
………………………………………..   ……………………………………………. 
Agneta Lundström   Karin Wallén 
 
 
Justerare: 
 
……………………………………… 

  Monica Beijer 
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